

CHALLENGE 17



English version below

Liebe Ex-Challenger!

Wir hoffen, ihr seid genauso gut in das neue Jahr gestartet wie wir. Um die Motivation über die Prüfungsphase aufrecht zu erhalten oder um euch den Arbeitsalltag zu versüssen, haben wir hier ein kleines, nachträgliches Geschenk für euch:

Die Anmeldung zum **Challenge '17!**

Das Challenge ist eure Möglichkeit, alte Freunde und Bekannte wiederzusehen, den Studien- und Arbeitsalltag für einen Moment zu vergessen und die Freundschaften zwischen den Universitäten auszubauen. Jedes Jahr aufs Neue bereichern ehemalige Teilnehmer das Challenge mit ihrer Motivation und Begeisterung, um die neuen Challenger auf den Rest ihres Lebens vorzubereiten.

Es gibt wieder verschiedene Pakete für euch, um den Aufenthalt so angenehm wie möglich zu gestalten - ganz nach eurem Geschmack und Budget.

Full Challenge: (380.- CHF)

For this option, please choose "Thursday-Sunday" and "Authentic" in Crowdapp.

Das Challenge hat dich absolut begeistert und in seinen Bann gezogen? Wärs't du am Liebsten noch einmal Teilnehmer/in? Dann ist dieses Paket die einzig wahre Option, um das Challenge noch einmal in vollen Zügen zu geniessen!

- Du bist bei allen Parties dabei (Poolparty, Kostümabend sowie Gala-Abend). Falls du dann noch nicht genug hast, kannst du den Abend mit der jeweiligen Afterparty ausklingen lassen.
- Du erhältst einen 3-Tages-Skipass, um das Skigebiet zu entdecken. Zusätzlich kannst du mit allen Teilnehmern am Hotpoint zusammenkommen.
- Nach der Piste bist du am Après-Ski dabei, um vom Skifahren/Snowboarden runterzukommen und voller Vorfreude den Abend einzuleiten.
- Natürlich sorgen wir das komplette Wochenende für dein leibliches Wohl – du wirst weder Hunger noch Durst leiden müssen!

Deluxe (530.-):

For this option, please choose "Thursday-Sunday" and "Deluxe" in Crowdapp.

Falls du schon arbeitest und das Wochenende auch gerne zum Ausspannen von der Woche nutzen möchtest, hast du die Option das Full Challenge "upzugraden". Du hast Gelegenheit dich vom Tag auf der Piste zu erholen und den langen Nächten zu erholen, aber hast natürlich die Möglichkeit, immer dabei zu sein, wenn du es willst.

Beachte: Diesmal ist die Anreise im Challenger Bus im Authentic Challenge nicht möglich. Hinweise zur Anreise findest du weiter unten im Text.

CHALLENGE 17



Small Challenge & 3 Ski: (330.- CHF)

For this option, please choose "Friday-Sunday" and "Authentic & three day ski pass" in Crowdapp.

Du bist ein echte(r) Challenger(in), aber musst trotzdem am Donnerstag in der Uni/der Arbeit bleiben? Keine Angst, wir haben was für dich: Schliesse dich uns am Freitagmorgen mit dem Small Challenge an und nutze noch den ganzen Tag zum Skifahren:

- Geniesse die Atmosphäre des Kostüm- und Galaabends. Falls du dann noch nicht genug hast, kannst du den Abend mit der jeweiligen Afterparty ausklingen lassen.
- Du erhältst einen 3-Tages-Skipass, um ein neues Skigebiet zu entdecken. Zusätzlich kannst du mit allen Teilnehmern am Hotpoint zusammenkommen und eine Runde bei Musik entspannen, bis es wieder auf die Piste geht.
- Nach der Piste bist du am Après-Ski dabei, um vom Skifahren/Snowboarden runterzukommen und voller Energie und Vorfreude den Abend einzuleiten.
- Natürlich sorgen wir das komplette Wochenende für dein leibliches Wohl – du wirst weder Hunger noch Durst leiden müssen!

Deluxe (430.- CHF):

For this option please choose "Deluxe & three day ski pass" in Crowdapp.

Arbeitest du schon? Möchtest das Wochenende nutzen, um die einzigartige Atmosphäre des Challenge zu geniessen, aber gleichzeitig von der Arbeitswoche auszuspannen? Du hast die Option das Small Challenge "upzugraden". Du kannst dich damit vom Tag auf der Piste und den langen Nächten vollständig erholen, aber hast auch die Möglichkeit, immer dabei zu sein, wenn du es willst.

Small Challenge & 2 Ski: (300.- CHF)

For this option please choose "Friday-Sunday" and "Authentic & two day ski pass" in Crowdapp.

Du bist ein echte(r) Challenger(in), aber musst leider bis Freitag an der Uni/der Arbeit bleiben? Keine Angst, wir haben dich nicht vergessen: Schliesse dich uns am Freitagabend an mit dem Small Challenge inklusive Skiticket für Samstag und Sonntag!

- Geniesse die Atmosphäre des Kostüm- und Galaabends. Falls du dann noch nicht genug hast, kannst du den Abend mit der jeweiligen Afterparty ausklingen lassen.
- Du erhältst einen 2-Tages-Skipass, um ein neues Skigebiet zu entdecken. Zusätzlich kannst du mit allen Teilnehmern am Hotpoint zusammenkommen und eine Runde entspannen.
- Nach der Piste bist du am Après-Ski dabei, um vom Skifahren/Snowboarden runterzukommen und voller Energie und Vorfreude den Abend einzuleiten.
- Natürlich sorgen wir das komplette Wochenende für dein leibliches Wohl – du wirst weder Hunger noch Durst leiden müssen!

CHALLENGE 17



Deluxe (400.- CHF):

For this option please choose "Friday-Sunday" and "Deluxe & two day ski pass" in Crowdapp.

Arbeitest du schon? Möchtest das Wochenende nutzen, um die einzigartige Atmosphäre des Challenge zu geniessen, aber gleichzeitig von der Arbeitswoche auszuspannen? Du hast die Option das Small Challenge "upzugraden". Du kannst dich damit vom Tag auf der Piste und den langen Nächten vollständig erholen, aber hast auch die Möglichkeit, immer dabei zu sein, wenn du es willst.

Pssst, habt ihr schon gehört? Ihr könnt Challenge Angel werden!

Werde ein Challenge Angel und hilf uns, die Welt ein kleines Bisschen besser zu machen und die Liebe zu verbreiten! Von allem Geld, das über die Option "Challenge Angel" eingeht, werden 20% an das Rote Kreuz gespendet (<https://www.icrc.org/de>) und unterstützen damit humanitäre Projekte auf der ganzen Welt. Wir geniessen das Privileg einer sehr guten Bildung und Frieden, deshalb möchten wir gerne einen Beitrag leisten, dies auch anderen zu ermöglichen. Um ein Challenge Angel zu werden, wähle bei deiner Anmeldung unter „Would you like to become a Challenge Angel?“ zwischen den Beitrag, mit dem du uns unterstützen möchtest (10, 25 oder 50 CHF). Jeder Franken zählt!

Mehr Informationen findest du unter: <http://challenge17.ch/ChallengeAngels>

Hast du das passende Paket für dich gefunden? Dann trage dich unter folgendem Link fürs Challenge '17 ein:

<http://crowdapp.org/ch17exis>

Hast du Fragen zu den Paketen oder der Buchung? Zögere nicht uns eine Mail zu schreiben!

Anmeldeschluss: Freitag, der 10. Februar 2017.

Anmerkung zu den Deluxe Optionen

Wenn du dich für eine Deluxe Version entscheidest, wirst du deine wertvollen Kräfte in einem Einzel-, Doppel- oder Dreier-Zimmer verbringen, das den Hotel Standard erfüllt. Bei der Anmeldung kannst du deine präferierte Grösse des Zimmers und deinen liebsten Zimmergenossen angeben. Wir werden versuchen, alle Wünsche zu berücksichtigen, jedoch gilt: first come, first serve!

Anreise

Um den Ort deiner Träume zu erreichen musst du von Zürich aus 3 h mit dem Auto und 3 h 15 min mit dem Zug einplanen. Von Lausanne aus sind es nur 2 h 20 min mit dem Auto und 2 h 45 min mit dem Zug.



CHALLENGE 17



We wish to express our considerable thanks to both our schools for their support, year after year, making this unique encounter possible!

ETH zürich



ÉCOLE POLYTECHNIQUE
FÉDÉRALE DE LAUSANNE



Furthermore, the great support of our student associations is essential to us. Thank you!



CHALLENGE 17



We thank all our sponsors for their support!

Main Sponsor



Gold



Silver



fabrimex
Systems



Bronze



Do you feel like you want to support us with your company? Reach over 150 students in one single event, together with professors and PhDs. If you are interested, please contact sponsoring@challenge17.ch. Thank you!

CHALLENGE 17



German Version above ;)

Dear Ex-Challenger,

We hope you had an awesome start in the new year. To keep your spirits up over the examination phase or to sweeten your everyday routine, we have small belated present for you:

The registration for **Challenge '17!**

Challenge is your yearly opportunity to meet friends, to forget about your everyday university/work life and to enhance the friendships with our sister university.

We are happy, that former participants join the Challenge again with their motivation and excitement to prepare the Challengers for the rest of their life.

Same procedure as every year: We have prepared different packages, tailor-made to your preferences and budget to make your stay as comfortable as possible.

Full Challenge: (380.- CHF)

For this option, please choose "Thursday-Sunday" and "Authentic" in Crowdapp.

Challenge was a truly unique experience for you? You loved it and would like to be participant again? Thus, this package is the only true option, to fully enjoy the challenge once again!

- You can participate in all the parties (Pool party, costume party and gala evening) and if you feel like this is no enough, you can round off the evening with our after-parties!
- You will receive a three day ski-pass, which gives you the occasion to discover a new ski resort. Additionally, you can gather with all participants at the Hotpoint and relax with the sound of Challenge before you head for the slopes again.
- Afterwards, the Après-Ski is waiting for you such that you may unwind from your day on the slopes and start the evening with energy and anticipation.
- We will take care of you for the whole weekend – you won't be thirsty or hungry at any point!

Deluxe (530.-):

For this option, please choose "Thursday-Sunday" and "Deluxe" in Crowdapp.

You already have a job and feel like you want to also relax a bit from your exhausting week at work? You can "deluxe" your Full Challenge. You are guaranteed a rest from the day on the slopes and the long nights. You can decide for yourself, in how much of the schedule you want to participate.

Remark: This year, it is not possible to travel with the Challenger Bus. You find further information on your arrival further below.

CHALLENGE 17



Small Challenge & 3 Ski: (330.- CHF)

For this option, please choose "Friday-Sunday" and "Authentic & three day ski pass" in Crowdapp.

You are a real Challenger, but unfortunately you have to stay at university/work on Thursday?
No worries, we haven't forgotten you: Join us on Friday morning with the Small Challenge package:

- You can participate in the costume party and gala evening. If you feel like this is not enough, you can round off the evening with our after-parties!
- You get a three day ski-pass, which gives you the occasion to discover a new ski resort. Additionally, you can gather with all participants at the Hotpoint and relax with the sound of Challenge in the background before you head for the slopes again.
- The Après-Ski is waiting for you such that you may unwind from your day on the slopes and start the evening with energy and anticipation.
- We will take care of you for the whole weekend – you won't be thirsty or hungry at any point!

Deluxe (430.- CHF):

For this option please choose "Friday-Sunday" and "Deluxe & three day ski pass" in Crowdapp.

If you already have a job and would like to relax from your working week, you can "deluxe" your Small Challenge experience. You are guaranteed a rest from the day on the slopes and the long nights. You can decide for yourself, in how much of the schedule you want to participate.

Small Challenge & 2 Ski: (300.- CHF)

For this option, please choose "Friday-Sunday" and "Authentic & two day ski pass" in Crowdapp.

You are a real Challenger, but unfortunately you really have to stay at university/work until Friday?
No worries, we have something for you: Join us on Friday night with the Small Challenge package:

- You can participate in both the costume party and the gala evening
- You get a two day ski-pass, which gives you the occasion to discover a new ski resort and take advantage of the crazy hotpoint with all other participants!
- You can go to all of the acclaimed after-ski events and get to party on until dinner time!
- Of course, the weekend is all inclusive: all food and the many drinks are included!

Deluxe (400.- CHF):

For this option please choose "Friday-Sunday" and "Deluxe & two day ski pass" in Crowdapp.

You already have a job and feel like you want to also relax a bit from your exhausting week at work? You can "deluxe" your Small Challenge. You are guaranteed a rest from the day on the slopes and the long nights. You can decide for yourself, in how much of the schedule you want to participate.

CHALLENGE 17



Psst, have you heard of the Challenge Angels? You can become one of them!

Become a Challenge Angel and help us to improve a little bit (us and the world) and to spread the love! 20% of all the money we'll make with your mark at the option "Would you like to become a Challenge Angel?" will be donated to the Red Cross (<https://www.icrc.org/en>) and thus support humanitarian projects in the world. We are privileged to live in peace and receive good education, therefore we would like to make a contribution to support others on this matter. Your support may vary between 10, 25 and 50 CHF. Every franc counts! Further information can be found on our website: <http://challenge17.ch/ChallengeAngels>

Have you found the package that suits you best? Then hurry up and book your ticket for the Challenge '17 under this link:

<http://crowdapp.org/ch17exis>

Don't hesitate to contact us in case you have a question concerning the booking or the packages.

Booking closes on Friday, February 10th 2017.

Remark concerning the „Deluxe“ booking options

If you decide for a deluxe option, you will gather fresh powers in a single, double or triple room. They all fulfil the requirements for hotel standard. The registration gives you the possibility to choose your preferred room size and roommate. If you are unsure yet, who should join you in your room, send us an e-mail before the registration closes. We will try to fulfil your wish, nevertheless we distribute the rooms on first come, first serve basis.

Arrival

To get to the destination of your dreams by your own means count 2h 30 mins by car or 3 h by train from Lausanne. From Zurich it will take you 3 h by car and 3 h 15 min by train.